
 

1 
 

 

Rada Powiatu Leskiego 

AP.0002.3.2025  

Protokół 

XV1 Sesja Rady Powiatu w dniach 2025-03-28 - 2025-03-28 

Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Lesku (sala narad) 

Obrady rozpoczęto 2025-03-28 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 12:20 

dnia 2025-03-28. 

 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 14 radnych co 

stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Obecni: 

1. Barbara Jankiewicz 

2. Rafał Jasiński 

3. Franciszek Krajewski 

4. Wiesław Kuzio 

5. Barbara Mazan 

6. Magdalena Mazurkiewicz 

7. Wojciech Orłowski 

8. Lucyna Otta 

9. Ryszard Owsianik 

10. Jakub Paleczny 

11. Krzysztof Pecka 

12. Dariusz Prajzner 

                                                           
1 Link do archiwum nagrań z sesji Rady Powiatu Leskiego: Starostwo Powiatowe w Lesku - Sesje Archiwalne - SESJE.LIVE 

https://sesje.live/katalog/podkarpackie/1821000-leski/1821000-starostwo-powiatowe-w-lesku/archiwum
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13. Wojciech Stelmach 

14. Piotr Wątor 

15. Magdalena Wierzbicka 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

[sprawdzenie kworum:  15 obecnych radnych] 

 

Czas rozpoczęcia punktu:0:13  

Pani Magdalena Mazurkiewicz Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego  - dokonała 

otwarcia XV Sesji Rady Powiatu Leskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Przywitała wszystkich Radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, Zarząd Powiatu (w osobach Starosty Pana Wojciecha 

Stelmacha, Wicestarosty Pana Wiesława Kuzio, członków Zarządu  

w osobach, Pana Krzysztofa Pecki , Pana Piotra Wątora), Skarbnik Powiatu Panią Annę 

Sawę, Sekretarza Powiatu Leskiego Pana Czesława Gawłowskiego, dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Powiatu Leskiego, kierowników wydziałów, przybyłych 

gości, Przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Lesku,  Panią Małgorzatę 

Bryndzę Dyrektora Szpitala Powiatowego w Lesku,  oraz wszystkich obserwujących 

sesję w trybie on- line. 

 

2. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad sesji 

 

Czas rozpoczęcia punktu:1:18 

Zaproponowany w zaproszeniu na Sesję porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad sesji 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 
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4. Powołanie Komisji Wniosków 

5. Procedowanie projektów i podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025;  

2) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  Leskiego na lata 

2025–2030;  

3) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 

Powiatu Leskiego dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego; 

4) w sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych  

w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Leskiego; 

5) w sprawie podziału środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2025 r. w Powiecie Leskim; 

6)  w sprawie uznania petycji za zasługującą /niezasługującą na uwzględnienie; 

 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie między 

sesjami oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

9. Oświadczenia i wystąpienia radnych i innych osób 

10. Sprawozdanie Komisji Wniosków 

11. Zakończenie sesji       

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała, że następnym punktem obrad jest przyjęcie ewentualnych zmian do 

porządku obrad sesji. Zadała pytanie, - czy może ktoś wnosi zmiany do porządku obrad? 

Czas rozpoczęcia punktu:1:30 

Głos zabrał: Pan Wiesław Kuzio Wicestarosta Powiatu Leskiego poinformował że do 
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dzisiejszego porządku obrad wprowadza się dwie uchwały, które dotyczą Samodzielnego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Lesku ;  

7). w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Lesku  

8). w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Lesku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Dodanie do porządku obrad uchwał:  

 w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Lesku  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 
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 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Lesku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji po zmianach 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

  Porządek obrad po zmianach został jednomyślnie zaakceptowany 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:4:00 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

nadmieniła, iż protokół z poprzedniej sesji był umieszczony w BIP. Czy ktoś wnosi może 

jakieś uwagi, co do zapisu w protokole? 

 Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała również, że został wniesiony wniosek Pani Radnej Barbary Jankiewicz 

odnośnie zapisu zmiany w protokole i zmiany te zostały naniesione, w związku z tym czy 

Pani Radna akceptuje te zmiany?  

Pani Radna Barbara Jankiewicz poinformowała że wprowadzone zmiany akceptuje.   

 1) Protokół XV sesja RP 

Głosowano w sprawie: 

Protokół XIV sesja RP 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Barbara Jankiewicz, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Rafał Jasiński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Powołanie Komisji Wniosków. 

Czas rozpoczęcia punktu:5:09 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

zaproponowała skład Komisji Wniosków – Radni: Panią Radną Barbarę Jankiewicz, Pana 

Radnego Rafała Jasińskiego, Pana Radnego Franciszka Krajewskiego.  

Skład Komisji Wniosków: 

1. Pan Radny Rafał Jasiński (Przewodniczący Komisji), 

2. Pani Barbara Jankiewicz (członek komisji), 

3. Pan Radny Franciszek Krajewski (członek komisji), 

Skład Komisji Wniosków został zatwierdzony przez aklamację 

5. Podjęcie uchwał 

Czas rozpoczęcia punktu:5:54 

 1) Zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025 – autopoprawka 
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Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czas rozpoczęcia punktu 10:33 

Pani Anna Sawa Skarbnik Powiatu Leskiego przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem, nadmieniając że projekt uchwały przewiduje zmiany po stronie 

dochodów jak i wydatków .  

Budżet Powiatu Leskiego po stronie dochodów zmniejszył się o kwotę w wysokości –  834 

157,00 zł,  

po stronie wydatków zmniejszył się o kwotę w wysokości –  834 157,00 zł. 

 

Po zmianie dochody wynoszą  –   75 346 036,35 zł. 

Po zmianie wydatki wynoszą    –  81 085 169,10 zł. 

Czas rozpoczęcia punktu 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 10 głosów „za” 

0 głosów przeciw, 0 głosów,, wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

Czas rozpoczęcia punktu: 12:17 

Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz nadmieniła że nie ma wyjaśnienia do 

zmiany w uchwale , poinformowała że zmniejszają nam się wydatki  w starej uchwale 

 o 853 186 zł a w tej chwili zmniejszają nam się wydatki o 1 509 500,00 zł i zwiększają o 

225 tys zł prosząc o wyjaśnienie Panią Skarbnik z czego wynika  różnica 200 tys zł? 

 

Czas rozpoczęcia punktu:13:18  
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Pani Anna Sawa Skarbnik Powiatu Leskiego poinformowała że są to zmiany 

wynikające z przeniesień wydatków pomiędzy paragrafami są one wliczane do sumy 

zwiększeń i sumy zmniejszeń.  

Przenosi się kwotę z 60 000 tys zł z rozdziału 614 z wydatków  inwestycyjnych do urzędu 

do § 60 Jest to § inwestycyjny jest to dokładnie UPS w związku z przeniesieniem Wydziału 

Komunikacji jest to jedna zmiana – z inwestycji na zakupy inwestycyjne, zwiększa się też 

o kwotę 2 000 tys. zł wydatki  bieżące związane z obsługą Rady. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025 - autopoprawka 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

Czas rozpoczęcia punktu:15:18  
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 2) W sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Leskiego na lata 2025 

- 2030 – autopoprawka 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Pani Anna Sawa Skarbnik Powiatu Leskiego przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem, nadmieniając że 

Zmiany w realizacji budżetu na 2025 r. mają wpływ na zmiany dokonane w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2025 – 2030. 

 

1. Wprowadza się do WPF (Załącznik Nr 1): 

 

a. dla 2024 r. – usunięcie zobowiązania wymagalnego w kwocie 436 zł w związku 

z korektą sprawozdań budżetowych; 

  . a) a także zmiany dochodów oraz wydatków związane ze zmianami w uchwale  

b. dla 2025 r. – usunięcie kwoty długu spłacanego z wydatków bieżących w kwocie 

436 zł (dot. pkt budżetowej; 

 

c. dla lat– Wańkowa” na lata 2026 – 2027; 

2. Wprowadza się do wykazu przedsięwzięć (Załącznik Nr 2): 

2026 – 2027 – zmiany dochodów i wydatków majątkowych związane z przeniesieniem 

płatności z RF PŁ za zadanie inwestycyjne pn. "Rozbudowa i przebudowa drogi 

powiatowej nr 2293R Olszanica – Ropienka – Wojtkówka na odcinku Olszanica 

a. dla poz. 1.3.2.5 – zmiany łącznych nakładów, limitów wydatków  

w poszczególnych latach oraz limitu zobowiązań w związku z rozstrzygnięciem 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na roboty budowlane  

i podpisaniem umowy. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Leskiego na lata 2025 - 

2030 - autopoprawka 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 



 

12 
 

Czas rozpoczęcia punktu: 19:02 

 3) W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu Powiatu 

Leskiego 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poprosiła  

o zabranie głosu Panią Dyrektor PCUW w Lesku w sprawie przedstawienia projektu 

uchwały, wraz z uzasadnieniem;  

Czas rozpoczęcia punktu:21:14 

Głos zabrała: Pani Antonina Banaś Dyrektor PCUW w Lesku informując że, 

konieczność podjęcia uchwały wynika z wejścia w życie nowej ustawy o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego z dnia 1 października 2024 r.  oraz zmian w modelu 

finansowania zadań oświatowych wyrażonych w przepisach ustawy z dnia 27 

października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, poza zmianami technicznymi , 

dotyczącymi używanej terminologii  polegających na zastąpieniu części oświatowej 

subwencji ogólnej pojęciem łącznej kwoty potrzeb oświatowych.  Zmiana ta spowodowała 

również wyodrębnienie dodatkowych wag  uzależniających utrzymywana  przez jednostkę 

samorządu terytorialnego kwotę  łącznych potrzeb oświatowych na uczniów  

z orzeczeniami o niepełnosprawności sprzężonej lub z Autyzmem w tym z zespołem 

Aspergera. Uchwała określa zasadę datowania szkół i placówek publicznych  

i niepublicznych prowadzonych przez podmioty prywatne w tym osoby publiczne dla 

których Starosta Leski z organem właściwym Praca przyznawania i rozliczania dotacji  

z uwzględnieniem nowych uregulowań prawnych. Obecnie Powiat Leski udziela dotacji 

dla trzech szkolnych schronisk młodzieżowych; Szkolne Schronisko Młodzieżowe 

 w Mchawie, Szkolne Schronisko Młodzieżowe w   Rudence i Szkolne Schronisko 

Młodzieżowe w Jabłonkach.  

  Czas rozpoczęcia punktu:22:18 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 
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(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu Powiatu Leskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

Czas rozpoczęcia punktu:23:30  
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 4) W sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych  

w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Leskiego. 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Czas rozpoczęcia punktu:23:47 

Głos zabrał Pan Czesław Gawłowski Sekretarz Powiatu Leskiego przedstawił ww. 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, nadmieniając że z wnioskiem o ustalenie nowych 

lokalizacji przystanków wystąpił  Bieszczadzki Związek Komunikacyjny w miesiącu 

wrześniu w tym też miesiącu 4 września odbyła się wizja lokalna z udziałem 

przedstawicieli Komendy Powiatowej   Policji w Lesku, przedstawicieli Powiatu, Gmin  

w tym przedstawiciel Sołectw. Rada  Miejska w Lesku, podjęła uchwałę w sprawie  

wskazania wstępnej lokalizacji przystanków na terenie Gminy Lesko – Wola Postołowa  

w granicach pasa drogowego drogi Gminnej. Projekt uchwały został przygotowany przez 

Kierownika Wydziału Komunikacji i Transportu z uzasadnieniem i skierował do zarządu 

Powiatu. Zarząd Powiatu wystąpił z inicjatywą  zmiany lokalizacji przystanków dodając 

lokalizację Lesko – Huzele i Glinne. W związku z tym Zarząd skierował ww. projekt na 

dzisiejsza sesję, celem uchwalenia trzech lokalizacji przystanków komunikacyjnych. 

Czas rozpoczęcia punktu:26:49 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

Czas rozpoczęcia punktu:27:06 
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Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz nadmieniając że, to co w uchwale  Rada 

Miejska wnioskowała zostało wprowadzone, z wyjątkiem tego przystanku, który miał być   

przy szpitalu na ul. Mickiewicza przy placu targowym,. Pani Radna,  zadała  pytanie czy 

pozostałe lokalizacje zostały uwzględnione w tej uchwale? 

Głos zabrał Pan Czesław Gawłowski Sekretarz Powiatu informując że, wszystkie trzy 

lokalizacje: Lesko, Huzele, Glinne, zostały uwzględnione, za wyjątkiem lokalizacji przy 

szpitalu.  

Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz poinformowała że, wielu mieszkańców  

skarży się że nie ma tam jak przejść, jest tam ciężko przejechać, jest to bardzo 

niebezpieczne miejsce, i jest tam bardzo wąski chodnik. 

Głos zabrał Pan Czesław Gawłowski Sekretarz Powiatu nadmienił że przy przystanku 

nie było możliwości lokalizacji ale była taka możliwość w pobliżu szpitala na ul. 

Mickiewicza. 

Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz poinformowała że jest tam problem  

w soboty i we wtorki ponieważ są wtedy porozstawiane stoiska na targu, wtedy tez ma 

problem autobus z wjazdem, dlatego zastanawiam się czy nie można by było wykorzystać 

parkingu miedzy szpitalem a starym cmentarzem? Ponieważ jest problem dla ludzi którzy, 

przyjeżdżają w dni targowe i muszą tam wysiąść. Ludzie którzy wysiadają na ul. 

Mickiewicza muszą przejść  na drugą stronę do szpitala w miejscu niebezpiecznym. 

Głos zabrała Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu 

Leskiego informując że, temat jest zapewne znany Panu Burmistrzowi w UMiG w Lesku, 

z tego co wiadomo w  miejscu tym jest problem z wjazdem autobusu ponieważ jest tam 

za wąska droga. 

Czas rozpoczęcia punktu:31:37 

Głos zabrał Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego twierdząc że, jest to 

dobry moment aby nad tym odcinkiem  drogi się zastanowić, nad jego przebudową, 

możemy się też zwrócić do Pana Burmistrza aby wspólnymi siłami coś zrobić. Pan 
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Starosta zaoferował się w rozmowę z Panem Burmistrzem że może zrazem dadzą radę 

coś zrobić w tej sprawie.  

Głosowano w sprawie: 

W sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu 

dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Leskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

Czas rozpoczęcia punktu:32:56 

 5) W sprawie podziału środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2025 r. w Powiecie Leskim. 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały. 
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Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poprosiła  

o zabranie głosu Pana Łukasza Szybowskiego Dyrektora PCPR w Lesku w celu 

przedstawienia projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Czas rozpoczęcia punktu:33:38 

Głos zabrał Pan Łukasz Szybowski Dyrektor PCPR w Lesku informując że,  

środki finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznane na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej – 2 828 920,00 zł.  

 

Określa się zakres oraz wysokość środków Funduszu przyznanych na realizację zadań 

 z zakresu zatrudnienia i rehabilitacji  zawodowej osób niepełnosprawnych [zadania 

realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy] w kwocie 63 887,00 zł w tym  na: 

 

1) finansowanie wydatków na instrumenty lub usługi rynku pracy określone w ustawie  

o promocji w odniesieniu do osób niepełnosprawnych zarejestrowanych jako poszukujące  

pracy i nie pozostające w zatrudnieniu 63 887,00 zł 

2) przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej –0 zł  

3) udzielanie dofinansowania do wysokości 50% oprocentowania kredytów bankowych,  

zaciągniętych przez osoby niepełnosprawne na kontynuowanie działalności 

gospodarczej lub prowadzenie własnego lub dzierżawionego gospodarstwa rolnego – 

0zł 

4) dokonywanie zwrotu kosztów poniesionych przez pracodawcę w związku 

z przystosowaniem tworzonych lub istniejących stanowisk pracy, stosownie do potrzeb  

wynikających z niepełnosprawności osób na  nich zatrudnionych oraz z rozpoznaniem 

przez służby medyczne tych potrzeb –0 zł 

5) dokonywanie zwrotu kosztów zatrudnienia pracowników pomagających pracownikom 

    niepełnosprawnym w pracy  0 zł 

6) dokonywanie zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej  

0 zł   
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7) dokonywanie zwrotu kosztu wynagrodzenia osoby niepełnosprawnej oraz składek 

    na ubezpieczenie społeczne od tego wynagrodzenia -0 zł 

8) finansowanie kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób  

niepełnosprawnych –  0 zł 

9) dokonywanie zwrotu kosztów poniesionych przez pracodawcę na szkolenia 

zatrudnionych 

 osób niepełnosprawnych 0 zł 

 

Określa się zakres oraz wysokość środków Funduszu na realizację zadań z zakresu   

rehabilitacji społecznej [zadania realizowane przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie] w kwocie – 2 765 033,00 zł, w tym na:   

 

1. dofinansowanie kosztów tworzenia i działania warsztatu terapii zajęciowej                                 

2 358 132,00  zł 

2.  dofinansowanie  uczestnictwa niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych  67 234,00 zł 

3.  dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny 20 000 zł 

4. dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 

przyznawane na podstawie odrębnych przepisów 182 167,00 zł 

5. dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w związku  z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych 100 000,00 zł 

6. dofinansowanie likwidacji barier technicznych w związku  z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych 30 000,00 zł 

7.  dofinansowanie likwidacji barier w komunikowaniu się w związku   

z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych 0 zł 

8.  dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych7 000 

zł 

9.  dofinansowanie usług tłumacza języka migowego lub tłumacza – przewodnika 

500,00 zł 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Radę Społeczną od 

spraw Osób Niepełnosprawnych na posiedzeniu.  

Czas rozpoczęcia punktu:35:02 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie podziału środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2025 r. w Powiecie Leskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

 6) W sprawie uznania petycji za zasługującą- niezasługującą na uwzględnienie 

 

Czas rozpoczęcia punktu:35:45 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poprosiła o 

przedstawienie ww. projektu uchwały Pana Radnego Jakuba Palecznego 

przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

Czas rozpoczęcia punktu:36:36 

Głos zabrał Pan Radny Jakub Paleczny Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków 

 i Petycji informując że,  do Starostwa Powiatowego w Lesku w dniu 9 stycznia 2025 r. 

wpłynęła petycja z dnia 08.01.2025 r. w sprawie pomocy w likwidacji nadal trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje 

partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UC i DK w celu wprowadzania ładu 

konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie  

z art. 4 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego przekazała petycję Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji celem zbadania zasadności i przygotowania stanowiska w tej sprawie. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 20 marca 2025 r. 

przeprowadziła analizę w tym zakresie oraz wypracowała opinię. 

Podjęcie przez organ wykonawczy Starostwa Powiatowego w Lesku działań  

w zakresie żądanym przez składającego petycję zostałoby dokonane bez wymaganego 

upoważnienia ustawowego, stanowiąc tym samym rażące naruszenie prawa, tj. art. 7 

Konstytucji RP, w myśl którego organy władzy publicznej, do których zalicza się również 

organy samorządu terytorialnego, działają na podstawie i w granicach prawa. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Starostwa Powiatowego w Lesku uznała, iż nie 

znajduje podstaw do uwzględnienia petycji. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:37:02 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został zaopiniowany: jednogłośnie, odbyło się 

głosowanie  za rekomendacją komisji czyli w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie.  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała ze zgodnie z każdą ustawą o petycjach, została ona umieszczona w BIP . 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie uznania petycji za zasługującą- niezasługującą na uwzględnienie 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Czas rozpoczęcia punktu:39:26 

 7) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Lesku 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały, który został wprowadzony do porządku obrad. 

1) Głos zabrała Pani Małgorzata Bryndza Dyrektor SP ZOZ w Lesku w celu 

uzasadnienia projektu, poinformowała że, zmienia się § 6 pkt 1 Statutu w ten sposób, 

że otrzymuje on brzmienie: 

  „1. udzielanie stacjonarnych oraz całodobowych świadczeń zdrowotnych: 

a)szpitalnych w zakresie: 

 chorób wewnętrznych, 

 rehabilitacji medycznej ogólnoustrojowej i neurologicznej, 

 położnictwa i ginekologii, 

 neonatologii, 

 pediatrii  

 alergologii, 

 chirurgii ogólnej, 

 ortopedii i traumatologii, 

 anestezjologii i intensywnej terapii, 

 świadczeń opiekuńczo- leczniczych, 

 medycyny ratunkowej, 

b) innych niż szpitalne w zakresie: 

 opieki paliatywnej i hospicyjnej, 

2) zmienia się § 6 pkt 2 Statutu w ten sposób, że otrzymuje on brzmienie: 

„2. Udzielanie ambulatoryjnych świadczeń zdrowotnych w zakresie: 

a) okulistyki, 
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b) gruźlicy i chorób płuc, 

c) diabetologii, 

d) rehabilitacji medycznej, 

e) chirurgii ogólnej, 

f) ortopedii, 

g) leczenia uzależnień, 

h) zdrowia psychicznego, 

i) ginekologii i położnictwa, 

j) dermatologii i wenerologii, 

k) reumatologii, 

l) urologii, 

m) otolaryngologii,  

n) neurologii, 

o) podstawowej opieki zdrowotnej, 

p) nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej, 

q) diagnostyki laboratoryjnej, 

r) radiologii i diagnostyki obrazowej”. 

 

3) zmienia się § 9 ust 3 Statutu w ten sposób, że otrzymuje on brzmienie: 

„3. Dyrektor wykonuje swoje zadania przy pomocy: 

1) Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa, 

2) Głównego Księgowego, 

3) Naczelnej Pielęgniarki, 

4) Kierowników organizacyjnych oraz osób zatrudnionych na 

samodzielnych stanowiskach pracy.”; 

4) Zmieniony zostaje załącznik do Statutu opisany w  § 14 Statutu, który zawiera 

schemat struktury organizacyjnej, wykaz jednostek i komórek organizacyjnych, w ten 

sposób że otrzymuje on brzmienie jak w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały.  

 

Czas rozpoczęcia punktu:39:44 
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Pani Małgorzata Bryndza Dyrektor SP ZOZ w Lesku po zaprezentowaniu ww. projektu 

uchwały podkreśliła że wprowadzone zmiany były konieczne w celu dostosowania 

zapisów statutu do obowiązującego schematu organizacyjnego jednostki a także 

usunięcia nieaktualnych struktur i uporządkowania treści. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:42:48 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały. 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Lesku 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Czas rozpoczęcia punktu:45:21 

 8) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Lesku. 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały, informując że powyższa uchwała jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały.  

Czas rozpoczęcia punktu:45:54 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Radna Magdalena Wierzbicka 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji 

(wszystkie). Omówiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: jednogłośnie, 

co było konsekwencją poprzedniej uchwały 10 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’ 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały. 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Lesku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara 

Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, 

Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, 

Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie 

między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:47:59 

 

Głos zabrał Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego informując że, 

w okresie sprawozdawczym odbyły się dwa posiedzenia Zarządu, przyjęliśmy też  

uchwały na dzisiejsza sesję. 

 02 marca w Lesku odbył się bieg „Tropem Wilczym”. W wydarzeniu udział wzięli 

Sekretarz Powiatu Czesław Gawłowski oraz członek zarządu Piotr Wątor. 

 03-04 marca brałem udział w X Europejskim Kongresie Samorządów 

w Mikołajkach. 

 05 marca spotkanie dotyczące organizacji żywienia dla SP ZOZ w Lesku. 

 05 marca spotkałem się z Dyr. PINB w Lesku. 
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 06 marca wspólnie z Panią Przewodniczącą Rady Powiatu Leskiego braliśmy 

udział w oficjalnym otwarciu filii Warsztatów Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu 

Rodziców Dzieci Specjalnej Troski w Huzelach, zlokalizowaną w Stefkowej. 

Działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej jest współfinansowana przez Powiat Leski oraz 

PFRON. 

Powiat Leski z dumą wspiera inicjatywy, które przyczyniają się do integracji i rozwoju osób 

z niepełnosprawnościami. Jesteśmy przekonani, że filia w Stefkowej stanie się ważnym 

ośrodkiem wsparcia dla naszej lokalnej społeczności. 

 07-08 marca uczestniczyłem w spotkaniu organizowanym przez Stowarzyszenie 

Euroregion Karpacki. Celem wydarzenia było wypracowanie rozwiązań wspierających 

rozwój polsko – słowackiego pogranicza w oparciu o dziedzictwo historyczne.  

 10-13 marca brałem udział w 4-dniowym szkoleniu z zakresu ochrony ludności 

 i obrony cywilnej prowadzone przez Akademię Pożarniczą w Warszawie. Celem kursu 

było przygotowanie przedstawicieli terytorialnych organów ochrony ludności do 

skutecznego działania w różnych sytuacjach kryzysowych i stanach funkcjonowania 

państwa. 

 14 marca spotkałem się z Dyrektorami Szkół LO i ZST i A oraz z Dyr. PCUW. 

 14 marca spotkanie z Dyr. PZD Wiolettą Siekaniec. 

 17 marca uczestniczyłem w konferencji „Podkarpackie w Europie – współpraca 

samorządów na rzecz rozwoju”. Podczas konferencji omówiliśmy temat konieczności 

utworzenia specjalnego instrumentu finansowego wspierającego województwa 

przygraniczne, sąsiadujące z Ukrainą, Białorusią i Rosją. 

 18 marca spotkanie z p. Dyrektor Szpitala Małgorzatą Bryndza. 

 18 marca Posiedzenie Zarządu. 

 18 marca spotkanie – wynajęcie pomieszczenia pod biuro. 

 19 marca „Dzień Otwarty Uczelni Państwowej w Sanoku”. 

 19 marca spotkałem się z p. Wojewodą Podkarpackim.  

 20 marca spotkałem się z Dyr. SOSW Moniką Kruk. 

 21 marca spotkałem się z Dyr. ZPO Tomaszem Sroczyńskim. 
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 21 marca  wspólnie z Piotrem Wątor Członkiem Zarządu Powiatu spotkaliśmy się 

z Dyr. WUP oraz Dyr. PUP odbyły się rozmowy odnośnie pozyskiwania środków  

z zewnątrz na różne inicjatywy w naszych jednostkach. 

 Odbył się  turniej piłki siatkowej w której uczestniczyli pracownicy administracji  

i służb mundurowych, połączone ze zbiórką dla mieszkańca, który uległ wypadkowi . 

  26 marca w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się 49 Ogólne Zgromadzenie 

Stowarzyszenia oraz Konferencja Regionalna PSST. 

Starosta poinformował, że wspólnie z Wicestarostą uczestniczył w posiedzeniu 

poświęconym problemowi dzikich zwierząt na terenie Bieszczadów. Podkreślił, że celem 

działań jest zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom i turystom poprzez wspólne 

wypracowanie rozwiązań zabezpieczających przed zagrożeniami ze strony wilków 

 i innych zwierząt. Wskazał , że : 

- Liczba dzikich zwierząt w regionie systematycznie rośnie, a incydenty występują  

w całym powiecie, m.in. w Cisnej, Baligrodzie, Olszanicy oraz innych gminach.  

- Konieczna jest współpraca wszystkich gmin, nadleśnictw i służb w celu opracowania 

systemowych rozwiązań. 

 

- Przy wejściu do budynku Starostwa dostępne są informacje dla mieszkańców 

dotyczące postępowania w przypadku spotkania z dzikimi zwierzętami (numery 

kontaktowe, procedury). 

 Starosta wspomniał również o złożonych wnioskach przez radnych. 

1. Wniosek dotyczący drogi w Bóbrce i Terce:  

- Radni zgłosili konieczność interwencji na odcinku drogi o długości 1170 m (od drogi 

wojewódzkiej do osiedla).   

- Wizja lokalna z udziałem Pani Radnej B. M., Pani Dyrektor i Pani Kierownik 

potwierdziła, że trwają prace nad budową chodnika (termin realizacji do 16 marca 

2026r.).  

- Drugi zgłoszony odcinek (291 m – skrzyżowanie przed mostem) wymaga pozyskania 

środków na dokumentację i poprawę bezpieczeństwa.   

- Pozostałe części drogi nie należą do kompetencji powiatu.   
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2.  Wniosek dotyczący skrzyżowania (ronda) w Terce:  

- Zjazd z nowo wybudowanej drogi gminnej został oceniony jako wystarczająco 

bezpieczny.  

- Ustalono, że nie ma konieczności układania asfaltu – wystarczy poprawa podsypania 

 i ewentualne rozebranie fragmentu nawierzchni w celu stworzenia miejsc postojowego.  

- Ostateczne decyzje zostaną uzgodnione z Panią Kierownik,  Panią Dyrektor PZD  

i Panią Radną Starosta podziękował za zaangażowanie wszystkich stron 

 i poinformował, że temat dzikich zwierząt oraz kwestie drogowe będą nadal 

monitorowane. Zaznaczył, że priorytetem jest skuteczna realizacja zaplanowanych 

działań oraz transparentna komunikacja z mieszkańcami.   

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego zwróciła 

się z zapytaniem, czy są jeszcze pytania w kwestii sprawozdania? 

Głos zabrał Pan Radny Wojciech Orłowski zwrócił się z zapytaniem jaka została 

podjęta decyzja odnośnie spotkania w sprawie odstrzału dzikich zwierząt?  

Głos zabrał Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego informując że,   

w odpowiedzi na pytanie dotyczące efektów ostatniego spotkania poświęconego kwestii 

dzikich zwierząt na naszym terenie,  podjęliśmy szeroką dyskusję w gronie przedstawicieli 

samorządów, myśliwych oraz służb leśnych, kluczowym wnioskiem jest konieczność 

systemowego działania w ramach Związku Gmin, do którego należą nie tylko powiat leski, 

ale również bieszczadzki oraz gminy z powiatu sanockiego. Wspólnie zamierzamy 

zwrócić się do parlamentarzystów z prośbą o wsparcie, aby tematu nie pozostawić jedynie 

w sferze  deklaracji. 

Zostały podjęte pewne kroki: 

1. Wspólne wystąpienie do władz centralnych – planujemy formalny wniosek Ministerstwa 

Środowiska oraz Wojewody, w którym zaapelujemy o możliwość redukcji populacji 

drapieżników w oparciu o lokalne uwarunkowania.  
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2. Delegowanie decyzji o odstrzale – postulujemy, by uprawnienia w tej sprawie otrzymali 

wójtowie i burmistrzowie, którzy najlepiej znają sytuację w swoich gminach.  

3. Współpraca z naukowcami i leśnikami  – zwracamy uwagę na konieczność 

precyzyjnego szacowania liczby wilków oraz innych drapieżników. Jak podkreślił 

Wicestarosta, obecne dane mogą być zaniżone nawet 3-4 krotnie.  

W ostatnich miesiącach odnotowaliśmy niepokojące zjawisko przyzwyczajania się dzikich 

zwierząt do obecności człowieka, szczególnie w rejonie Cisnej. Mieszkańcy donoszą o 

częstych spotkaniach z wilkami, które bytują w pobliżu zabudowań, co stwarza realne 

zagrożenie dla bezpieczeństwa i rolnictwa.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:12:24 

Głos zabrał Pan Wiesław Kuzio  Wicestarosta Powiatu Leskiego informując że, 

podczas wideokonferencji z nadleśniczymi z Cisnej i Leska wskazano, że brak redukcji 

drapieżników prowadzi do ich niekontrolowanego namnażania jeśli nie podejmiemy 

działań teraz, problem będzie narastał. Dodatkowo, obowiązujące przepisy 

uniemożliwiają polowania w promieniu 100 metrów od terenów zurbanizowanych, co 

znacząco utrudnia kontrolę populacji.  

Zwrócono również uwagę, że bez wsparcia i zmian w prawie, samorządy pozostają bez 

narzędzi do skutecznej interwencji. 

Starosta stwierdził że, naszym priorytetem jest wypracowanie konkretnych, systemowych 

rozwiązań a nie działań pozornych.  

Dlatego już w najbliższych dniach wystąpimy o spotkanie  do posłów oraz do Pani 

Wojewody i ochrony środowiska, aby wspólnie zająć się tym problemem. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:16:22 

Głos zabrała Pani Radna Barbara Mazan  jako członek stowarzyszenia ,,Ośrodek myśli 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Komańczy. W związku z poruszonym wcześniej 

tematem, odczytała oficjalne zaproszenie skierowane do uczestników posiedzenia: 
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Stowarzyszenie Ośrodek Myśli Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Komańczy zaprasza 

na debatę pt,, Gospodarka Leśna, łowiectwo, przemysł drzewny w Bieszczadach 

i południowej Polsce – teraźniejszość i przyszłość, która odbędzie się w dniu 6 kwietnia o 

godz. 10 w Bieszczadzkim  Centrum kulturowo- Edukacyjnym. 

 W dyskusji wezmą udział eksperci z zakresu łowiectwa, leśnictwa, przemysłu drzewnego 

oraz ochrony środowiska. Debata ma na celu wypracowanie rekomendacji dla rozwoju 

regionu Podkreślono że inicjatywa wpisuje się w aktualne wyzwania i zachęciła do 

uczestnictwa.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:17:58 

Głos zabrał: Pan Radny Franciszek Krajewski poinformował że, kwestia dzikich 

zwierząt (w szczególności niedźwiedzi i wilków) była poruszona na Komisji 

Bezpieczeństwa. W trakcie dyskusji przedstawiono następujące ustalenia: 

1.Inwentaryzacja populacji : obecne dane szacunkowe wskazują na ok. 150 tys 

niedźwiedzi w Bieszczadach (dane wstępne) 

2. W przypadku wilków szacuje się, że występuje  ok 4,3 tys osobników z czego w samych 

Bieszczadach bytuje ok 1 tys. wilków (dane wymagają weryfikacji) 

Podkreślono brak kompleksowej inwentaryzacji, co uniemożliwia rzetelną ocenę stanu 

populacji. Brakuje danych  m.in. o śmiertelności  tych gatunków, mimo że rocznie rodzi 

się ok 1 tys. wilków, nie wiadomo ile ich ginie. Bez aktualnej dokumentacji i  inwentaryzacji 

( w tym danych o rozrodczości i śmiertelności )wszelkie działania będą miały charakter 

doraźny i nieskuteczny.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:19:46 

Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz nadmieniła że, porusza jednak kwestię 

szpitala, która jest kluczowa dla naszego powiatu. Jak informowano, nie będzie programu 

pilotażowego, a już w lipcu możemy spodziewać się poważnych problemów finansowych. 

To nie jest sytuacja, którą można bagatelizować. Pani radna skierowała pytanie, czy 

przewidujemy jakieś awaryjne wsparcie dla szpitala na wypadek sytuacji podbramkowej? 
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Twierdząc że, nie chciałaby, jako radna, ani Państwo radni , dowiadywać się o tym 

 w ostatniej chwili. Jeśli zabraknie środków na płace czy leki, konsekwencje spadną na 

radnych i powiat. Dlatego oczekuję, że informacje na ten temat wpłynął do Rady 

odpowiednio wcześnie. 

Przechodząc do konkretów: Pani Radna Barbara Jankiewicz poinformowana że,  wniosek 

dotyczący SOR-u wpłynął ze szpitala, natomiast wniosek o remont oddziałów zgłosił 

powiat. Pani Radna skierowała również pytanie do Pani Barbary Marszał – Juryś  

Kierownika Wydziału Inwestycji, że  środki na te remonty zostały przydzielone powiatowi 

i  powiat je realizuje? Pani Radna zaznaczyła, czy w obu wnioskach uwzględniono zapisy 

o trwałości projektu oraz czy obliczono lukę finansową? Ponieważ jest to niezwykle 

istotne,  po konsolidacji szpitali oraz na przyszłość podejmowania dalszych decyzji 

odnośnie szpitala , lub  w którym stopniu mogą nas ograniczyć te dwa zapisy(są tam 

środki zewnętrzne unijne z wniosku i z umowy) Wnioski te były obwarowane zapisem 

dotyczącym trwałości projektu luki finansowej , co oznacza ze mogą na naliczyć korektę 

lub mogą nas obciążyć vatem, są to sprawy techniczne  i kiedyś w nas uderzyć.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:23:34 

Głos zabrała Pani Barbara Marszał Juryś przedstawiając kwestię realizacji inwestycji 

która jest w tym momencie na terenie szpitala, Pani Kierownik wspominając    

o przebudowie szpitala Powiatowego poinformowała że, środki pochodziły z Ładu 

Polskiego i nie ma naznaczonego w żadnych zapisach,  trwałości ani sprawozdawczości 

(jeżeli chodzi o Polski Ład). Wniosek miał bardzo krótki zakres. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:26:22 

Głos zabrała Pani Małgorzata Bryndza Dyrektor SP ZOZ w Lesku nadmieniła że jeżeli 

chodzi o projekt SOR – u jest to projekt, na który otrzymaliśmy dofinansowanie  

w 2023 r. Sprawozdawczość z realizacji tego projektu,  jest przeprowadzana dwa razy do 

roku, w lipcu i na koniec roku. Takie są wymogi. Jest to dla szpitala duża szansa na nowy 

sprzęt ponieważ, obecnie zostaliśmy przy jednym aparacie RTG. Jeżeli nie 

wykorzystalibyśmy tych 150 tys pieniędzy to przepadłoby  15 mln zł.   
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Czas rozpoczęcia punktu:1:28:09 

Głos zabrał Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego który poinformował 

że, niezależnie czy w Lesku będzie SOR czy Izba Przyjęć, nasz sprzęt był najstarszy  

i najbardziej wyeksploatowany, skoro mieliśmy środki to je wykorzystaliśmy na SOR 

będziemy to realizować, było to słuszne działanie. Odnośnie środków na bieżącą 

działalność do lipca to informuję że, sytuacja jest bardzo zła, będzie problem udźwignięcia 

finansowo wszystkich zobowiązań. dlatego też, będąc na spotkaniu u Pani Wojewody, 

wspominamy o tym problemie i również oczekujemy wsparcia od Rządu i od Ministerstwa 

ponieważ sami sobie z tym problemem nie poradzimy. Walczymy również  

o to aby otrzymać kroplówkę na czas połączenia tych trzech szpitali. Szukamy środków  

z zewnątrz żeby inwestować w rozpoczęte nasze inwestycje  oraz dotrwać do połączenia 

szpitala. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:30:50 

 Głos zabrała Pani Radna Barbara Jankiewicz informując że kiedyś już zadawała to 

pytanie, a wiemy że z Ministerstwa środków nie ma i nie będzie, czy w sytuacji gdy Pani 

Dyrektor SP ZOZ w Lesku,  nie będzie miała dodatkowych źródeł finansowania, czy mamy 

możliwość i czy  będziemy w stanie zabezpieczyć funkcjonowanie szpitala do lipca?  

Czas rozpoczęcia punktu:1:32:22 

Głos zabrał Pan Wiesław  Kuzio Wicestarosta informując że, powiat konsekwentnie 

pomaga szpitalowi w kluczowych obszarach. Przeznaczamy środki na zakup leków dla 

pacjentów, finansujemy odprawy dla pracowników oraz realizujemy zobowiązania 

bieżące. Wsparcie obejmuje również niezbędne przeglądy i konserwację aparatury 

medycznej, co jest priorytetem dla bezpieczeństwa pacjentów. Jednocześnie wyraźnie 

zastrzegam: środki z budżetu powiatu nie mogą być kierowane na pokrycie wynagrodzeń 

personelu.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:35:33 
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Pani Małgorzata Bryndza Dyrektor SP ZOZ w Lesku  która przedstawiła  sytuację 

finansową szpitala informując że, niestety sytuacja szpitala systematycznie się pogłębia. 

W najbliższym czasie mogą pojawić się poważne zobowiązania wobec parabanku. 

Priorytetem są materiały medyczne niezbędne dla pacjentów. Dopiero w drugiej 

kolejności będziemy mogli rozpatrywać wypłaty wynagrodzeń, obecnie realizujemy  

kontrakty  w 40%. Aby utrzymać płynność, szpital potrzebuje miesięcznie 1,5 mln zł. Jeśli 

nie pozyskamy dodatkowych środków, będziemy zmuszeni zwrócić się do powiatu o 

wsparcie. 

Obecnie zarząd na bieżąco reguluje koszty leków, płacąc gotówką, ponieważ firmy 

niechętnie przystępują do przetargów. Mimo to, bez pomocy finansowej szpital nie będzie 

w stanie funkcjonować dłużej niż przez najbliższe tygodnie.    

1. Sytuacja szpitala jest krytyczna  a brak natychmiastowego wsparcia grozi 

zatrzymaniem podstawowych usług medycznych.  

2. Konieczne jest pilne zabezpieczenie środków na materiały medyczne oraz częściowe 

uregulowanie zobowiązań wobec pracowników.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:40:45 

Głos zabrał Pan Radny Krzysztof Pecka nadmieniając że, nie ma potrzeby nieustannie 

podkreślać, rzekomego braku zaangażowania powiatu czy Zarządu odnośnie pomocy dla 

szpitala. Jak wynika z zestawienia Pani Skarbnik, wsparcie finansowe szpital otrzymał  

( w ostatnim okresie wsparcie wyniosło ok. 20 mln. zł) To dowodzi że powiat nie pozostaje 

bierny. Jednocześnie podkreślono że obecne problemy szpitala nie są winą Zarządu 

Powiatu. Dlatego apeluję aby Rada zwróciła się do władz rządowych o wsparcie 

finansowe ponieważ bez pomocy zewnętrznej szpital nie przetrwa.  

Głos Zabrał Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego poinformował  

o spotkaniu z Panią Wojewodą, wspomniał że sytuacja szpitala w lipcu się pogorszy 

powinna być zmiana systemowa, wynagrodzenia w szpitalu są dość wysokie. Jeżeli idzie 

podwyżka robi się duża dysproporcja. Szukamy pieniędzy z zewnątrz, dlatego połączymy 

się , nie mogą być środki nie tylko na spłatę ale i na doposażenie. Pani Dyr. przekazała 

nam informacje z Warszawy od Pana Wiceministra -  sytuacja jest zła. Odbędą się jeszcze 
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rozmowy , musimy ich wspierać , aby szpital mógł funkcjonować ( leki, zobowiązania, itp.) 

Starosta podkreślił że mimo dużej ilości pracowników szpitala nie ma dużego 

zainteresowania tego wśród personelu odnośnie tego co się dzieje. Chcemy doprowadzić 

do połączenia szpitali i musimy stanąć na wysokości zadania, Pan Starosta poprosił 

również Pana Ryszarda Owsianika  przewodniczącego komisji Oświaty Zdrowia 

i Promocji o spotkanie z radnymi aby razem z pracownikami, kierownictwem otwarcie 

porozmawiać o  sytuacji w jakiej znajduje się obecnie szpital.   

7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Czas rozpoczęcia punktu: 1:58:08 

Głos zabrał Pan Radny Wojciech Orłowski zgłaszając wniosek:   

Przedstawienie przez  Szkolne Schroniska Młodzieżowe sprawozdania nie tylko 

finansowe ale i merytoryczne z działalności za rok 2024 r. 

Głos zabrał Pan Radny Krzysztof Pecka  zgłosił  3 wnioski:  

Usypanie nawierzchni poboczy kamieniem, drogi nr 2280 R 

Dotyczy również drogi nr 2280 R naprawa interaktywnego przejścia dla pieszych. 

Poprawa estetyki drogi nr.2272 R wyczyszczenie poboczy od zapory  w stronę 

miejscowości Bóbrka(demontaż bloczków betonowych) 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała że 25 kwietnia będzie  sesja zwyczajna ale proponuje zorganizować  sesję 

objazdową razem z Panią Dyrektor PZD w Baligrodzie.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

  Czas rozpoczęcia punktu:2:04:29 

/brak interpelacji/ 

9. Oświadczenia i wystąpienia radnych i innych osób. 

Czas rozpoczęcia punktu:2:04:35 
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Głos zabrał Pan Radny Wojciech Orłowski który poinformował że jutro i  29 marca  

o godz. 11:00 w miejscowości Bystre koło Baligrodu, odbędą  się uroczystości  

poświęcone 78 rocznicy  pomordowanych żołnierzy wojsk pogranicza na które, 

serdecznie zaprasza.    

 Głos zabrał Pan Radny Ryszard Owsianik nadmienił  że,  odnośnie wspomnianego 

Przez Pana Radnego Wojciecha Orłowskiego upamiętniającym Święcie problem 

zapomnienia, nie dotyczy wyłącznie nas, dotyka on także naszych dzieci i wnuków, to 

poprzez edukowanie  powinniśmy naszym dzieciom przypominać że to żywa historia 

upamiętnia i  kształtuje naszą tożsamość.   

10. Sprawozdanie Komisji Wniosków.  

  Czas rozpoczęcia punktu:2:09:38 

Pan radny Rafał Jasiński  Przewodniczący Komisji Wniosków, przedstawił 

sprawozdanie z Komisji Wniosków: zostały  złożone  cztery wnioski. 

/Sprawozdanie Komisji Wniosków stanowi załącznik do protokołu/ 

 

11. Zakończenie sesji 

Czas rozpoczęcia punktu:2:11:00 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego   

w związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonała zamknięcia XV sesji 

Rady Powiatu Leskiego.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Rada Powiatu Leskiego 

Przygotowała: Monika Sanecka 


